
 

____________     ____________     ____________ 
 

 , חברמר יעקב בוחבוט , חברמר אפרים מקמל יו"ר עמיקם מסס,
 

 

 

 

 פרוטוקול וועדת מכרזים

 12:00בשעה  21.5.19מישיבה שהתקיימה ביום  

 

  :חברי ועדת מכרזים השתתפו

 מר מסס עמירם, יו"ר.

 מר מקמל אפרים, חבר.

 , חבר.יעקב וחבוטמר ב

 

  :משתתפים נוספים

 היועצת המשפטית לעירייה. – פרץ-קרקופולסקיענת עוה"ד 

 יה, יועץ מקצועי למכרז.-עוה"ד דוד רן

 

 :על סדר היום

 .למתן שירותי ניקיון במוסדות ציבור בעיר קריית ביאליק 10/2019מכרז פומבי מס' 

 :מסמכים נלווים

מסמך סיכום לוועדת המכרזים מטעם היועץ המשפטי על נספחיו מהווים חלק בלתי נפרד 

 מהחלטת ועדת המכרזים.

 

 :דיון

 

 : חברי ועדת המכרזים מעיינים בחומרים אשר הונחו בפניהם.הערת העורך

 

 : אני מבקש מהיועץ המקצועי לתת רקע והסברים בהתאם למסמך הסיכום.יו"ר הועדה

 

מדובר על מכרז שני שפרסמה העירייה באותו נושא, כאשר המכרז הקודם בוטל :  יה-עו"ד דוד רן

על ידי ועדת המכרזים לאחר שנמצא שההצעות שהוגשו בו היו גרעוניות והעלו חשש לפגיעה 

 בזכויות עובדים. 

 

 

 



 

____________     ____________     ____________ 
 

 , חברמר יעקב בוחבוט , חברמר אפרים מקמל יו"ר עמיקם מסס,
 

 

 

 

במכרז הזה, ראשית עדכנו את השירותים הנדרשים, ובוצעה הפרדה בין המוסדות הרגילים 

. לעניין הצעת המחיר, יצרנו קובץ אקסל "חכם", כדי להימנע: א( מפסילת הצעות או לבריכת אפק

 טעויות 

 

של מציעים לעניין הפרמטרים הקבועים בחוק. ב( כדי להבטיח רווח מספיק לקבלן ושמירה על 

 לשעה.₪  55זכויות עובדים. קבענו את המחיר המירבי על סך של 

 

למכרז הוגשו שש הצעות של שישה מציעים, כפי שתראו במסמך הסיכום אנחנו בדקנו את 

בתנאי מבחינת שלמות ההצעה, תקינות הערבות הבנקאית והעמידה העמידה של המשתתפים 

 בהתאם לממצאים ישנם שני מציעים שאינם עומדים בתנאי הסף. .הסף

 

 :החלטת ביניים

 

סברים מהיועץ המקצועי, מחליטה ועדת המכרזים כי לאחר שקיימה דיון בנושא, קיבלה ה

 ב.הדר ניהול אחזקות בע"מ -ו ש.ניר מערכות בטחון, תחזוקה וניקיון בע"מהצעת המציעים: 

 פסולה מחמת אי עמידה בתנאי הסף הקבועים למכרז.

 

: בשלב השני בדקנו את הצעת המחיר של שתי ההצעות הזולות ביותר מבחינת שמירה יה-עו"ד רן

זכויות עובדים, לרבות קבלת הבהרות מהם לעניין התחשיב הנוגע לחומרי ניקיון ומכונות, הכל  על

-מפורט במסמך הסיכום. בדקנו גם את נושא העדפת עסק בקרית ביאליק ומצאנו שהפער גדול מ

5%. 

 

הערת העורך: חברי ועדת המכרזים מעיינים בחומרים לרבות בנספחים ושואלים שאלות לעניין 

 העדפה כמו גם שמירה על זכויות עובדים.תנאי 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

____________     ____________     ____________ 
 

 , חברמר יעקב בוחבוט , חברמר אפרים מקמל יו"ר עמיקם מסס,
 

 

 

 

 

 

 

 :החלטה

ועדת המכרזים מצאה כי המציע אס.איי.אייצ' ישראל אבטחה ניקיון ושירותים בע"מ הגיש 

הצעה במכרז בהתאם לנדרש, המציע עומד בתנאי הסף והצעתו נמצאה סבירה, כך בהתאם 

עדה, לרבות וכפי שהוצגו לו בכתב וחישוביולדוחות היועצים המקצועיים למכרז ותשובות המציע 

 לעניין שמירת זכויות העובדים.

 

הוצג בפני ועדת המכרזים כי החלת "כלל העדפה" של עסק בקרית ביאליק, אינה משנה את 

 .הועדה בדקה את החישוב ואישרה אותו תוצאות המכרז בעניין זה

 

אבטחה ניקיון ושירותים בע"מ  ועדת המכרזים ממליצה על הצעת המציע אס.איי.אייצ' ישראל

  כהצעה הזוכה במכרז.

 

 יה.-נרשם על ידי: עו"ד דוד רן

 .21.5.19תאריך: 


